
Úboč 27.11.2013 

Zápis č.4 

 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč,  

které se konalo ve středu 27.11.2013 od 1930hod v místním pohostinství. 

 

Přítomní: Zima V., Matějka V., Matějka P., Síkora F., Síkora V. st., Haas M., Černý Vl., Hynčík T. 

Omluveni: Síkora V. ml. 

Občané: Tomášek K., Matějka J. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Úprava rozpočtu 

4. Příprava inventury 

5. Různé 

6. Diskuse 

7. Usnesení 

8. Závěr 

 

1. Zasedání zastupitelstva zahájil v 1930hod starosta V. Zima. Přivítal všechny přítomné a 

seznámil je s navrženým programem zasedání. Navržený program byl osmi hlasy schválen. 

Ověřovateli zápisu byli navrženi p. Hynčík T. a Matějka P. Ověřovatelé zápisu byli osmi hlasy 

schváleni. 

2. Ve druhém bodě zasedání seznámil starosta přítomné s usnesením z posledního zasedání. 

K předneseným bodům nebylo žádných dotazů ani připomínek. 

3. Dalším bodem jednání byla úprava rozpočtu. Starosta obce seznámil všechny přítomné 

s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Po zodpovězení a vysvětlení 

jednotlivých dotazů k úpravě rozpočtu dal starosta o této úpravě hlasovat. Zastupitelstvo 

všemi osmi hlasy úpravu rozpočtu dle rozpočtového opatření č.4/2013 schválilo. 

4. Čtvrtým bodem jednání byla příprava inventury. Inventura obecního majetku proběhne do 

31.12.2013. Do inventurní komise byli navrženi a následně osmi hlasy schváleni zastupitelé: 

p. Matějka Václav- předseda inventurní komise 

p. Síkora Václav st.- člen inventurní komise 

p. Haas Milan- člen inventurní komise 

5. Zastupitelstvo obce schválilo uspořádání Vánočního koncertu v kostele sv. Mikuláše v Úboči. 

Vystoupí pěvecký sbor „Canzonetta“ z Domažlic. Koncert se uskuteční v pondělí 23.12. od 

1730hod. Obec zajistí malé občerstvení jak pro vystupující, tak i pro návštěvníky koncertu. 



Dále zastupitelstvo schválilo osmi hlasy smlouvu s Zem.a.s. Koloveč na zimní údržbu  

obecních komunikací v katastru obce. Pan V. Fišer Úboč čp.32, který tuto práci vykonával 20 

let již prohrnování zajišťovat nechce. 

6. V diskusi se hovořilo o vyčištění stoky kolem silnice na Hájek a stoky před bytovkou čp.76. 

Obec zajistí toto vyčištění. 

7. Ve 2100hod. starosta přečetl usnesení a nechal o něm hlasovat. Schváleno osmi hlasy. 

8. Ve 2105hod. poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

Ověřovatelé zápisu: Člen zast.: Hynčík T. …………………………………… 

           Člen zast.: Matějka P. …………………………………. 

           Starosta: Zima V. ……………………………………….. 


